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Arrangemang
• Lunchföreläsningar

ArmIT’22 har under året arrangerat flertalet lunchföreläsningar med olika företag
inom IT-branschen.

• Företagsevent
ArmIT’22 har marknadsfört många företagsevent där studenter blivit inbjudna till
företagens kontor och dylikt.

• Mottagning
ArmIT’22 hjälpte NollKIT att få sponsring av mottagningen genom att nå ut till
vårt kontaktnät, skriva kontrakt samt fakturera. Vidare så höll ArmIT’22 även
arrangemang under mottagningen, både egna och med företag. ArmIT’22 hjälpte
även MRCIT i deras mottagning.

• Övriga arrangemang
ArmIT’22 har hållt i en resa till Oslo, ett antal monterevent i hubben samt en del
samarr med DAG.

Utvärdering av verksamhetsplan
• Förbättra intern struktur

ArmIT’22 har arbetat med att strukturera kommitténs Overleaf samt Google Drive
sida med god effekt. I arbetet ingick bland annat att samla och sammanställa alla
kontrakt, produktinformation etc. på ett ställe.

• Underhålla och utveckla samarbeten
ArmIT’22 har startat nya samarbeten med Opera, Cygni och Sopra Steria. Mycket
arbete har också lagts på att underhålla äldre samarbeten med varierande effekt.
Särskilt mycket tid lades på Ericsson som sedan länge varit en stor partner men
som på grund av pandemin och interna förändringar varit svåra att jobba med.
Emellertid börjar samarbetet bli mer produktivt igen.

• Synliggöras mer internt på sektionen
ArmIT’22 ville fortsätta i ArmIT’21s spår och synas mer på sektionen. Detta
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började bra med ett stort deltagande under mottagningen men mattades dessvärre
ut under resterande del av året.

• Nå ut till internationella företag
ArmIT’22 har nått ut till flera internationella företag, däribland Bekk, Sopra Ste-
ria, Opera m.fl. Det var emellertid svårt att nå utanför Skandinavium och/eller
Europa.

Aspning
Aspning hölls LP3. ArmIT har sedan länge tillbaka haft svårt att locka medlemmar och
ArmIT’22 valde därför att hålla större aspning än förra året. Asparna fick chansen att
lära sig mer om ArmITs verksamhet samt lära känna oss i ArmIT’22 bättre.

Övrigt
ArmIT’22 har puffat Date-IT och byggt närmare relationer med kårbolagen. ArmIT’22
har även lagt mycket tid på att underhålla våra befintliga relationer med företag genom
att förnya kontrakt samt återuppta arbetet efter corona.

Sammanfattning
Sammanfattningsvis är vi i ArmIT’22 nöjda med verksamhetsåret. Vi har för det mesta
lyckats nå upp till de visioner vi satte upp när vi klev på. Detta har förhoppningsvis
lett till att IT-teknologerna fått ta del av givande interaktioner med IT-industrin. De ar-
betsområden som vi gärna ser att framtida ArmIT arbetar vidare med är synligheten på
sektionen, att nå ut till större och häftigare företag samt att göra fler roliga arrangemang
som t.ex. Osloresan.


